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Enkel fråga till socialnämndens ordförande Helene Skantze 

I förra veckan läste vi i NVP att Värmdö kommun inte gav Kvinnojouren Nacka Värmdö det de 
ansökte om, de hade också under 2019 helt dragit in sitt stöd till Kvinnojouren Nacka Värmdö. 

I de kontakter vi har haft med Kvinnojouren så menar de att deras relation till Nacka kommun är långt 
bättre. Men de anger att modellen med att ansöka om stöd varje år och en period där de lever i 
osäkerhet varje gång är ett störande moment i deras verksamhet.  

Det finns ju andra modeller att finansiera den här typen av verksamhet som ger ideella organisationer 
mer förutsägbarhet för sin verksamhet. En sådan är IOP, idéburet offentligt partnerskap, det finns 
sannolikt fler.  

Med anledning av Kvinnojouren Nacka Värmdös önskemål om finansiellt stöd som är mera 
långsiktigt, undrar jag om Socialnämndens ordförande Helene Skantze kan tänka sig en mer långsiktig 
finansieringsmodell för den här typen av verksamhet? 

Amanda Sandholm, Vänsterpartiet 

 


